



شركة أبوظبي الوطنية لمواد البناء

ABU DHABI NATIONAL CO. FOR BUILDING MATERIALS

Date: 18 September 2026

M/s. Disclosures and Compliance Section
Market Operations Surveillance
Department

Abu Dhabi Securities Exchange

P.O. Box 54500

Abu Dhabi, UAE

Greetings,

Subject: Approval of the Strategic Partnership Proposal and Increase in the Share Capital of AL KHAZNA AL ALAMIYA HOLDING - P.J.S. (Formerly: Al Khazna Insurance Company P.J.S.C.)

With reference to the previous disclosure regarding the entry of Abu Dhabi National Company for Building Materials – BILDCO P.J.S.C. as a strategic partner in Al Khazna Al Alamiya Holding - P.J.S.C. (formerly Al Khazna Insurance Company P.J.S.C.), the Company announces that the General Assembly of Al Khazna Al Alamiya Holding - P.J.S.C., held on 18 September 2026, has approved the following:

1. Approval of the Strategic Partnership Proposal: Approval of the strategic partnership proposal submitted by Abu Dhabi National Company for Building Materials – BILDCO P.J.S.C. and the increase of the Company's share capital by an amount not exceeding AED 3,000,000,000 (Three Billion UAE Dirhams), with the proposal to be resubmitted to the General Assembly upon completion of the valuation process and obtaining the necessary approvals from the competent authorities.

2. Approval of the amendment of the Company's name from (Al Khazna Insurance Company P.J.S.C.) to become (Al Khazna Al Alamiya Holding - P.J.S.C.).

3. Approval of Amendments to Company Objectives and Activities as follows:

1. To own shares or interests in joint stock companies and limited liability companies.

2. To provide loans, guarantees and financing to its subsidiaries.

التاريخ: 18 سبتمبر 2026
السادة/ قسم الإفصاح والامتثال
إدارة العمليات والرقابة

سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص.ب. 54500

أبوظبي الإمارات العربية المتحدة
تحية طيبة وبعد،،

الموضوع: الموافقة على عرض الشراكة الإستراتيجية و زيادة رأس مال الخزنة العالمية القابضة ش.م.ع (سابقاً : شركة الخزنة للتأمين ش.م.ع)

بالإشارة إلى الإفصاح السابق بشأن دخول شركة أبوظبي الوطنية لمواد البناء – بلدكو ش.م.ع كشريك استراتيجي في الخزنة العالمية القابضة ش.م.ع (سابقاً : شركة الخزنة للتأمين ش.م.ع) ، تعلن الشركة أن الجمعية العمومية لشركة الخزنة العالمية القابضة ، المنعقدة بتاريخ 18 سبتمبر 2026، قد وافقت على ما يلي:

1. الموافقة على عرض الشراكة الإستراتيجية المقدم من شركة أبوظبي الوطنية لمواد البناء – بلدكو ش.م.ع و زيادة رأس مال الشركة بما لا يزيد عن 3,000,000,000 درهم إماراتي (ثلاثة مليارات درهم إماراتي) وإعادة العرض على الجمعية العمومية بعد الانتهاء من التقييم والحصول على موافقات الجهات المختصة

2. الموافقة على تعديل اسم الشركة من (شركة الخزنة للتأمين ش.م.ع) ليصبح (الخزنة العالمية القابضة ش.م.ع)

3. الموافقة على تعديل أغراض الشركة ونشاطها على النحو التالي :

1. تملك أسهم أو حصص في الشركات المساهمة والشركات ذات المسؤولية المحدودة.

2. تقديم القروض والكفالات والتمويل للشركات التابعة لها .

شركة مساهمة وطنية عامة تأسست بالمرسوم الأميري رقم ٥ لسنة ١٩٧٤



ص.ب. ٢٤٤٣، أبوظبي - الإمارات العربية المتحدة | تليفون : ٦٤٥٥٥٠٠ ، فاكس : ٦٤٥٥٥٤٤ ، تلكس : ٢٢٢٩٩ بلدكو - س.ت. ١٥٩٠٤

P.O. Box : 2443, ABU DHABI - United Arab Emirates | Tel.: 6455500, Fax: 6455544, Telex: 22299 BILDCO EM - T.R : 15904

F-mail : hildco@emirates.net.ae



شركة أبوظبي الوطنية للمواد البناء

ABU DHABI NATIONAL CO. FOR BUILDING MATERIALS

3. To own real estate and movable assets necessary for carrying out its activities.

3. تملك العقارات والمنقولات اللازمة لمباشرة نشاطها.

4. To manage its subsidiaries.

4. إدارة الشركات التابعة لها .

5. To own intellectual property rights, including patents, trademarks, industrial designs and models, and franchise rights, and to lease or license such rights to its subsidiaries or other companies

5. تملك حقوق الملكية الفكرية من براءات اختراع أوعلامات تجارية أو رسوم ونماذج صناعية أو حقوق امتياز، وتأجيرها للشركات التابعة لها أو لشركات أخرى.

The Company confirms that the information contained in this disclosure reflects the status as of the date hereof. Any figures, ratios, or final terms shall be subject to the findings set out in the valuation report, approved documentation, and relevant regulatory approvals.

وتؤكد الشركة أن المعلومات الواردة في هذا الإفصاح تعكس الوضع كما في تاريخه، وأن أي أرقام أو نسب أو شروط نهائية ستخضع لما يرد في تقرير التقييم والوثائق المعتمدة والموافقات النظامية ذات الصلة.

Thank you and Regards.

و تفضلوا بقبول فائق الاحترام.

موشي ليو - أمين السر

Muchi Lyu- Secretary of the Board

Copy to:
Capital Market Authority (CMA)
Abu Dhabi, UAE



نسخة إلى
هيئة سوق المال
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

شركة مساهمة وطنية عامة تأسست بالرسوم الأميري رقم ٥ لسنة ١٩٧٤

